



EXPERIENCES MATTER

我们的经验 成就您的体验



8D6N K-CARAVAN DISCOVERY (SKCV-KE) 8天6晚漫游韩国 + 露营车体验 (SKCV-KE)

Valid from May 2024
有效期从 2024 年 05 月

CITIES: Incheon, Gyeonggi-do, Nami Island, Gangwon-do, Suwon, Seoul

城市: 仁川, 京畿道, 南怡岛, 江原道, 水原, 首尔

Features:

- ✓ Gapyeong Sheep Farm ~ an experience ranch where you interact in Mother Nature!
- ✓ Experience the ultimate adventure at Dojjaebigol Sky Valley!
- ✓ Haslla Art World ~ a unique place where modern art and nature are combined in a wonderful environment.
- ✓ Embark on a 7.4 km cable car journey, Asia's longest route, immersing you in the magnificent scenery of Balwangsang Mountain.
- ✓ Enjoy a unique glamping experience in Korea with an overnight stay in a Termeden caravan.
- ✓ Have fun trying your hand at making Korean fried chicken.

特色:

- ✓ 加平羊牧场 ~ 在大自然中体验跟羊群互动。
- ✓ 在鬼怪谷天空步道感受漫步云端的刺激。
- ✓ 哈拉斯艺术世界 ~ 格式艺术展品与自然融合共处, 开启你的感官享受。
- ✓ 踏上亚洲最长的缆车之旅, 沉浸在发旺山的壮丽景色中。
- ✓ 在韩国体验一晚露营车入住, 感受当地露营的氛围。
- ✓ 体验 DIY 韩式炸鸡。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Incheon 吉隆坡 → 仁川		
2	<p>Arrive Incheon (67km) - 乘 - Gyeonggi-do (100km) - 乘 - Nami Island (104km) - 乘 - Gangwon-do</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Gapyeong Sheep Farm + Sheep Feeding Experience (entrance included + 1 cup of tea or coffee) ~ known for its beautiful landscape and the opportunity to interact with adorable sheep. ➢ Nami Island (ferry ticket & entrance included) ~ it is famous for its beautiful tree lined roads, the shooting place of the popular Korean drama "Winter Sonata". <p>抵达仁川 (67 公里) - 乘 - 京畿道 (100 公里) - 乘 - 南怡岛 (104 公里) - 乘 - 江原道</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 加平羊牧场 + 喂食羊群体验 (含门票 + 1 杯茶或咖啡) ~ 以其 ➢ 壮丽的景色和羊群互动而闻名。游客可以欣赏到欺负的山丘、翠绿的草地和吃草的羊群, 营造出宁静和谐的氛围。 ➢ 南怡岛 (含船票 & 门票) ~ 乘船前往知名浪漫韩剧“冬季恋歌”的拍摄地。 	<p>Meal onboard L: Chuncheon Dakgalbi D: Pollack Fish</p> <p>机上餐食 午: 春川辣炒鸡 晚: 黄太鱼</p>	<p>Yong Pyong Resort Gangwon-do or similar</p> <p>龙平度假村, 江原道或同级</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<p>江原道 (158 公里) - ㉠ - 利川</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 发旺山 (含门票和缆车) ~ 横跨 7.4 公里, 提供了巴朗山美丽壮丽的景色。 ➢ 深海博物馆 (含门票) ~ 以“踏入神秘世界”的概念为基础, 该博物馆利用自然、幻想、太空和数字来呈现。 ➢ 泰美登温泉度假村 ~ 韩国第一家德式温泉度假村, 坐落在一片茂密的森林旁边。度假村内有温泉、桑拿、室内和室外游泳池、主题浴池、蒸汽房、龙形滑梯等。水上乐园设有一个非常大的浅水池、温泉等其他运动设施、游戏厅、文化馆等等。(自备泳衣和泳帽) 	<p>早: 酒店 午: 鱿鱼五花肉 晚: 烧烤晚会</p>	<p>夜宿露营房车 (2 人一部露营房车)</p>
5	<p>Icheon (55km) - ㉠ - Suwon</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Have fun trying your hand at making Korean Fried Chicken and Fruit Picking Experience (subject to seasonality). ➢ Korean Folk Village (entrance & Hanbok experience included) ~ a captivating living museum that allows you to immerse yourself in the rich cultural heritage of Korea. Take a leisurely stroll through the village to witness the daily life of locals dressed in traditional hanbok attire. <p>利川 (55 公里) - ㉠ - 水原</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 享受亲手制作韩式炸鸡和水果采摘体验 (根据季节变动)。 ➢ 韩国民俗村 (含门票和穿韩服体验) ~ 为游客提供了一个了解 ➢ 韩国传统文化和生活方式的绝佳机会。民俗村内有许多有趣的活动和体验, 让您能够全面感受韩国的魅力。 	<p>B: Simple Packed Breakfast L: Jajangmyeong + Tteokbokki D: Korean Army Stew</p>	<p>Suwon Value Hotel Suwon - 4* or similar</p>
6	<p>Suwon (30km) - ㉠ - Seoul</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Lotte World Theme Park (passport ticket include) ~ is the world's largest indoor amusement park, complete with top-of-the-line rides, fantastic parades, and performances, and food from around the world. ➢ Seoul Sky Observatory (include entrance) ~ is the world's third highest observation deck that offers beautiful panoramic view of the entire Seoul city through glass walls on all sides. ➢ Dongdaemun Market ~ is one of South Korea's largest wholesale and retail shopping districts. <p>水原 (30 公里) - ㉠ - 首尔</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 乐天世界主题公园 (含门票) ~ 是世界上最大的室内游乐园, 拥有一流的游乐设施、精彩的游行和表演, 以及来自世界各地的美食。 ➢ 首尔天空观景台 (含门票) ~ 是全球第三高的观景台, 通过四面玻璃墙提供整个首尔城市美丽的全景。 ➢ 东大门市场 ~ 是韩国最大的批发零售购物区之一, 拥有大约 26 个购物商场、3 万家特色店铺和 5 万家制造商。 	<p>B: Hotel L: NIL D: Manjok Ohyang Jokbal</p>	<p>Yongsan Novotel Hotel, Seoul - 5* or similar</p>
	<p>水原 (30 公里) - ㉠ - 首尔</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 乐天世界主题公园 (含门票) ~ 是世界上最大的室内游乐园, 拥有一流的游乐设施、精彩的游行和表演, 以及来自世界各地的美食。 ➢ 首尔天空观景台 (含门票) ~ 是全球第三高的观景台, 通过四面玻璃墙提供整个首尔城市美丽的全景。 ➢ 东大门市场 ~ 是韩国最大的批发零售购物区之一, 拥有大约 26 个购物商场、3 万家特色店铺和 5 万家制造商。 	<p>早: 酒店 午: 自理 晚: 满足五香猪脚</p>	<p>龙山诺富特大使酒店, 首尔 - 5*或同级</p>
7	<p>Seoul</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Gyeongbokgung Palace (entrance included and closed on every Tuesday) ~ is the largest and most striking of the 5 grand palaces built during the Joseon dynasty. Drive passes the Presidential Blue House. 	<p>B: Hotel L: Ginseng Chicken Soup Michelin Guide D: NIL</p>	<p>Yongsan Novotel Hotel, Seoul - 5* or similar</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Ginseng Showroom ~ enjoy shopping. ➤ Multi Label Cosmetic Shop ~ enjoy shopping. ➤ Ikseon-dong Hanok Village ~ offers a unique mix of ➤ Myeongdong Street ~ enjoy shopping. <p>首尔</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 景福宫 (含门票及每逢星期二休业) ~ 壬辰倭乱时期景福宫的大部分建筑被烧毁, 后高宗时期, 兴宣大院君主持恢复并兴建了7700多座建筑。途径青瓦台。 ➤ 高丽人蔘专卖店 ~ 享受购物乐趣。 ➤ 韩国化妆品专卖 ~ 享受购物乐趣。 ➤ 益善洞 ~ 即复古又现代化的韩屋村。 ➤ 明洞街 ~ 享受购物乐趣。 	<p>早: 酒店 午: 人蔘鸡汤 米其林推荐 晚: 自理</p>	<p>龙山诺富特大使酒店, 首尔 - 5*或同级</p>
8	<p>Seoul (33km) - 靑 - Incheon → Kuala Lumpur</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Healthy Liver Shop ~ enjoy shopping. ➤ Local Provision Shop ~ enjoy shopping. <p>首尔 (33公里) - 靑 - 仁川 → 吉隆坡</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 健肝保专卖店 ~ 享受购物乐趣。 ➤ 土产店 ~ 享受购物乐趣。 	<p>B: Hotel Meal onboard</p> <p>早: 酒店 机上用餐</p>	

Other Information:

- 1 Seasonality: Spring (Mar - May) / Summer (Jun - Aug) / Autumn (Sep - Nov) / Winter (Dec - Feb)
- 2 Currency: Korean Won (KRW)
- 3 Tour commentary will be conducted in Mandarin with simple English or Cantonese translation by Tour Leader.
- 4 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 5 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.
- 6 The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour.
- 7 Parlo Tours can modify the sequence, amend, or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- 8 Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- 9 Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- 10 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

其他讯息:

- 1 季节: 春季 (3月 - 5月) / 夏季 (6月 - 8月) / 秋季 (9月 - 11月) / 冬季 (12月 - 2月)
- 2 货币: 韩币 (KRW)
- 3 全程使用中文讲解, 领队将以英文或粤语简约地说明。
- 4 所有显示图片均仅供为说明用途。
- 5 所有图片仅供参考, 实际可能有所不同。
- 6 行程安排严格以可用性为准, Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要, 可能会收取额外费用。
- 7 Parlo Tours 会根据不可预见的情况 (如高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动) 修改行程顺序、更改或取消酒店住宿、用餐和观光活动。
- 8 Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责, 参加旅行的人需要自行承担风险。
- 9 Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权利。
- 10 请详细阅读 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款和公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 孛羅旅遊社有限公司 197501002374 (24108-H) KPL0218 (outbound)